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  Utdragsbestyrkande 

Plats och tid Folkets Hus, måndagen den 14 februari 2011, 
 kl. 10.00- 14.15 
Beslutande K G Abramsson, ordf. Margaretha Löfgren 10.00-12.10 
 Maria Kristoffersson Viveka Abramsson 
 Åke Nilsson Tony Mannelqvist 
 Tommy Streling Inga Jonsson 
 Jonny Kärkkäinen Mattias Ihrström 
 Katharina Hahlin Patrik Nilsson 
 Anita Johansson Göran Lengqvist 
 Eva Risberg-Abramsson Inga-Lena Larsson 
 Mikael Österberg Ulrica Johansson 
 Lillemor Jonsson Mikael Danielsson, Saxnäs 
 Robert Svensson Ann-Kristin Norman 
 Gunilla Prång Mikael Fjällstedt 
 Kerstin Bergsten Helen Gavelin 
 Rickard Norberg Birgitta Johansson 
 Max Fredriksson Agneta Lindström-Berg 
 Ewa Hed Bo Ohlsson 
 Annika Andersson Conny Lövgren 
 Mikael Danielsson, V-mina 
Övriga deltagande  Göran Lidström, sekr. 
  Karl Johan Ottosson, kommunchef 
 

Utses att justera Mikael Österberg och Inga-Lena Larsson   
 
Underskrift Sekreterare......................................................................... §§ 1- 13 
  Göran Lidström    
  
 Ordförande.........................................................................    
  K G Abramsson    
 
 Justerande.......................................................................... 
 Mikael Österberg   Inga-Lena Larsson  
________________________________________________________________________ 

BEVIS OM ANSLAG 

Kommunfullmäktiges protokoll  har justerats och anslagits på kommunens anslagstavla   

Sammanträdesdag  2011-02-14   

Anslaget uppsatt    Anslaget nedtages    

Protokollet förvaras på kommunkansliet, Vilhelmina 

Underskrift .............................................................................. 
 Anita Isaksson 
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Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
Kfm § 1 Dnr 11/Ks104  940 
Interpellation till ks ordförande ang. den aviserade nedläggningen av 
Migrationsverkets enhet i Vilhelmina. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-02-14 
Maria Kristoffersson (C), inkommer med interpellation via mail till 
kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson ang. den aviserade 
nedläggningen av Migrationsverkets enhet i Vilhelmina. 
 
” Kan ks ordf berätta om vilka samtal som förts omkring 
migrationsverkets nedläggningsplaner ? ” 
 
Skriftligt interpellationssvar har upprättats av kommunstyrelsens 
ordförande Åke Nilsson. 
 
Ordföranden lämnar sammanfattande information om vilka regler som 
gäller interpellationer, bl a att interpellationer ska vara egenhändigt 
undertecknade och rikta sig till en ordförande i kommunstyrelsen eller en 
nämnd. Reglerna finns angivna i Kommunallagen och i 
kommunfullmäktiges arbetsordning. 
 
Ordförande frågar om interpellationen får ställas. 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  

 
att interpellationen får ställas. 
 
Maria Kristoffersson redovisar sin interpellation och tackar för svaret. 
 
Åke Nilsson redovisar sitt svar på interpellationen. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Rickard Norberg.  
 
Då ingen ytterligare begär ordet förklarar ordföranden 
interpellationsdebatten avslutad. 
------ 
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Kfm § 2 Dnr 11/Ks81  940 
Interpellation till ks ordförande ang. den aviserade nedläggningen av 
Migrationsverkets enhet i Vilhelmina. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-02-14 
Kerstin Bergsten (PA), inkommer med interpellation till 
kommunstyrelsens ordförande Åke Nilsson ang. den aviserade 
nedläggningen av Migrationsverkets enhet i Vilhelmina. 
 
” Rädda Barnens lokala avdelning har tillsammans med bl a företrädare 
för Wilma asyl beslutat att uppmana Migrationsverket att låta 
barnfamiljer bo kvar i Vilhelmina i avvaktan på att deras ansökan om 
asyl är behandlad. Detta för att skapa en så trygg miljö som det är möjligt 
för barnen. Att få gå kvar i samma förskola/skola/fritidsaktiviteter och 
slippa utsättas för att åter tvingas bryta upp och flytta med all oro och 
ovisshet som det innebär, att åter igen bygga upp nya relationer och 
anpassa sig till nya platser. Dessa barn har ju redan genomgått svåra 
tragedier. Ingen i denna församling är okunnig om vad det innebär att 
vara på flykt. Vi i Politiskt Alternativ delar Rädda Barnens och WILMA 
Asyls oro. Vilhelmina kommun har ju tagit ställning att ge sitt bidrag för 
att hjälpa barnen genom att erbjuda en plats att bo på. 
 
Kommer kommunens politiska ledning att ställa sig bakom och verka för 
att Rädda Barnens m. fl., krav framförs till Migrationsverket? 
 
Hur ser kommunens planer ut för att göra en (ev) avveckling av 
asylboendet så skonsam som möjligt för de som berörs?” 
 
Ordföranden lämnar sammanfattande information om vilka regler som 
gäller interpellationer, bl a att interpellationer ska vara egenhändigt 
undertecknade och rikta sig till en ordförande i kommunstyrelsen eller en 
nämnd. Reglerna finns angivna i Kommunallagen och i 
kommunfullmäktiges arbetsordning. 
 
Skriftligt interpellationssvar av upprättats av kommunstyrelsens 
ordförande Åke Nilsson. 
 
Ordföranden frågar om interpellationen får ställas 
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Kfm § 2 (forts) Dnr 11/Ks81  940 
Interpellation till ks ordf ang. den aviserade nedläggningen av 
migrationsverkets enhet i Vilhelmina. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  

 
att interpellationen får ställas. 
 
Kerstin Bergsten redovisar sin interpellation och tackar för svaret. 
 
Åke Nilsson redovisar sitt svar på interpellationen. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Inga-Lena Larsson, Tommy Streling 
och Johnny Kärkkäinen. Då ingen ytterligare begär ordet förklarar 
ordföranden interpellationsdebatten avslutad. 
----- 
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Kfm § 3 Dnr11/Ks82  940 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande – ang. socialnämndens 
budget. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-02-14 
Tommy Streling ( PA), inkommer med interpellation till kommunalrådet, 
tillika gruppledare för kommunfullmäktiges socialdemokrater: Åke 
Nilsson. 
 
” Den 13 januari 2011 hade socialnämndens arbetsutskott sammanträde. 
Enligt en rapport från nämndens ordförande Annika Wibrell diskuterades 
då budget 2011 och kvarvarande generella besparingar om 1 890 tkr 
vilka krävdes för att komma ner till fastlagd budgetram. Rapporter 
redogjorde att en stor arbetsbelastning kvarstår inom både 
omvårdnadsområdet och IFO – individ – och 
familjeomsorgsverksamheten. 
 
Redan vid kommunstyrelsens sammanträde 7 december 2010 äskade 
socialnämnden medel för att utöka ramarna, vilket kommunstyrelsens 
ordförande ej gav bifall till. Under budgetfullmäktige 20 december 
klarlades aldrig om medel verkligen var avsatta för förstärkningen till 
IFO. Enligt Wibrell uppdagades den 11 januari 2011 att medel 
oförklarligt fattades till de två äskade IFO-tjänsterna. I detta läge 
saknades således ytterligare 813 tkr. 
 
Beaktat generella besparingar om 1,89 mkr, och att ytterligare 813 tkr för 
2011. Det är undertecknads och Politiskt Alternativs åsikt, att det är akut 
att tillgodose dessa behov inom socialförvaltningens verksamhetsområde 
Individ- och Familjeomsorg. 
 
- Är den socialdemokratiska fullmäktigegruppen beredda att genom 

fullmäktigebeslut omgående tillskjuta medel om 813 tkr till 
socialnämnden, medel öronmärkta till IFO? 

 
- Om svaret är nej, vilka är argumenten för detta ställningstagande?” 
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Kfm § 3  (forts) Dnr11/Ks82  940 
Interpellation till ks ordf – ang. socialnämndens budget 
 
Ordföranden lämnar sammanfattande information om vilka regler som 
gäller interpellationer, bl a att interpellationer ska vara egenhändigt 
undertecknade och rikta sig till en ordförande i kommunstyrelsen eller en 
nämnd. Reglerna finns angivna i Kommunallagen och i 
kommunfullmäktiges arbetsordning. 
 
Skriftligt interpellationssvar av upprättats av kommunstyrelsens 
ordförande Åke Nilsson. 
 
Ordförande frågar om interpellationen får ställas 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  

 
att interpellationen får ställas. 
 
Tommy Streling redovisar sin interpellation och tackar för svaret. 
 
Åke Nilsson redovisar sitt svar på interpellationen. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Maria Kristoffersson, Jonny 
Kärkkäinen och Göran Lengqvist. 
 
Då ingen ytterligare begär ordet förklarar ordföranden 
interpellationsdebatten avslutad. 
----- 
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Kfm § 4 Dnr10/Ks426  940 
Val av kommunstyrelsens vice ordförande. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-02-14 
Kommunfullmäktige har 2010-12-20, § 105 beslutat 
 
”att val till kommunstyrelsens vice ordförande får anstå till dess att 
Förvaltningsrätten avgjort överklagningen av kommunfullmäktiges 
tidigare beslut om val av ersättare i kommunstyrelsen. 
 
Mot beslutet att avvakta med val av vice ordförande i kommunstyrelsen 
reserverar sig Maria Kristoffersson, Robert Svensson, Mattias Ihrström, 
Annika Andersson, samtliga C, Katharina Hahlin och Patrik Nilsson, 
båda M, Helen Gavelin och Conny Lövgren, båda FP, Inga-Lena 
Larsson, Jonny Kärkkäinen och Rickard Norberg, samtliga KD samt 
Kerstin Bergsten, Göran Lengqvist och Tommy Streling, samtliga PA.” 
 
Helen Gavelin  yrkar att kommunfullmäktige bör ta upp detta ärende till 
behandling vid dagens sammanträde. 
 
Jonny Kärkkäinen yrkar bifall till Helen Gavelins förslag. 
 
Åke Nilsson yrkar avslag på Gavelins förslag med hänvisning till 
tidigare beslut om att avvakta förvaltningsrättens utslag i ärendet. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordföranden 
att kommunfullmäktige beslutat avslå Gavelins förslag. 
 
Votering begärs emellertid och följande propositionsordning uppläses 
och godkännes : Den som bifaller Åke Nilssons förslag röstar ja, den 
som bifaller Helen Gavelins förslag röstar nej. 
 
Verkställd votering utfaller med 21 ja och 14 nej på sätt den till detta 
protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
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Kfm § 4 (forts) Dnr10/Ks426  940 
Val av kommunstyrelsens vice ordförande. 
 
Kommunfullmäktige har därigenom beslutat att avslå Helen Gavelins 
förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att ej uppta ärendet om val av kommunstyrelsens vice ordförande till 
behandling vid dagens sammanträde. 
 
Ledamöterna Maria Kristoffersson, Robert Svensson, Annika Andersson 
och Mattias Ihrström, samtliga (C), Tommy Streling, Kerstin Bergsten 
och Göran Lengqvist, samtliga (PA), Jonny Kärkkäinen, Rickard 
Norberg och Inga-Lena Larsson, samtliga (KD), Conny Lövgren och 
Helen Gavelin, båda (FP) samt Katharina Hahlin och Patrik Nilsson, 
båda (M) reserverar sig mot beslutet.  
----- 
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Ks au 
 
 
 
 
 
Kfm § 5 Dnr 10/Ks435  940 
Medborgarförslag – Arrangera en tävling i att skapa och utveckla en 
spektakulär turistmagnet. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-02-14 
Mats Fahlén, Vilhelmina, har inlämnat medborgarförslag – Arrangera en 
tävling i att skapa och utveckla en spektakulär turistmagnet. 
 
” De flesta känner väl till Ishotellet i Jukkasjärvi, Tomteland i 
Rovaniemi, Sommarland i Skara, Gekås i Ullared, Skulpturparken i 
Wanås, Legoland och många andra speciella ställen runt om i Norden, 
som drar till sig massor av besökare. Mitt förslag går ut på att dra igång 
en tävling där det gäller att komma med förslag till en turistmagnet i 
Vilhelmina, något som turister söderifrån (eftersom det är där massorna 
finns) väldigt gärna skulle vilja besöka och uppleva. Vi har redan mycket 
i vår region som lockar turister, och det ska vi naturligtvis fortsätta att 
vårda, utveckla och marknadsföra, men det jag avser med mitt förslag är 
något alldeles speciellt som bara finns i Vilhelmina. Och hur ska man 
kunna skapa något sådant? 
Jo: 
Engagera ”alla” i en förslagstävling. 
                  Allmänhet 
      Skolor 
      Studieförbund 
      Föreningar 
Att engagera ”alla” innebär att många hjärnor sätts i arbete. Många av 
dessa saknar erfarenhet av vad som är vanligt, vettigt och brukligt. Det 
kan vara en tillgång i ett sådant här fall. Aldrig tänkta tankar eller lagda 
förslag kan dyka upp och verka tokiga, men som trots allt kan visa sig 
vara genomförbara. Här är det originella, det nytänkta, det annorlunda 
särskilt värdefullt. Det som redan finns på andra orter lockar ju inte 
besökare till Vilhelmina lika mycket som det unika. 
Även de erfarna och kunniga som burit på en idé, men inte kommit till 
skott, kan stöttas att försöka förverkliga den av en sådan tävling.  
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Kfm § 5 (forts) Dnr 10/Ks435  940 
Medborgarförslag – Arrangera en tävling i att skapa och utveckla en 
spektakulär turistmagnet. 
 
Diskussioner och utbyten av tankar och uppslag kan ge nya idéer om 
många är involverade i projektet. 
 
Priser till    Troligast genomförbara idé. 
                   Roligaste idé 
                   Mest originella idé 
                   Etc 
 
En dylik tävling har flera syften och skulle kunna fylla flera funktioner, t 
ex: 
Öka sammanhållningen bland kommunmedborgarna – att tillsammans 
jobba för något som gynnar kommunen. Det kan behövas efter den 
splittring som Vojmådebatten orsakade. 
 
Skapa engagemang för kommunens väl och ve –man blir delaktig och 
kan kanske bidra med något bra. 
 
Skapa framtidstro – för varje idé fantiseras det om hur bra just mitt/vårt 
förslag ska bli för Vilhelmina. 
 
Förslagen kan ge inspiration till nytt företagande eller utvecklande av 
befintligt. 
 
Det kan, om det vill sig väl, verkligen leda fram till skapandet av en 
fungerande turistmagnet.” 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att överlämna förslaget till kommunstyrelsen för beredning. 
----- 
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Ks au 
 
 
 
Kfm § 6 Dnr 11/Ks66  940 
Medborgarförslag – semesterlägenheter i Södra Lappland. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-02-14 
Mats Fahlén, Vilhelmina har inlämnat medborgarförslag ang. 
semesterlägenheter i Södra Lappland. 
 
” Det har ju visat sig att många människor från övriga Europa har 
förälskat sig i norra Sverige och det vi har att erbjuda här. Några har 
t o m flyttat hit och bor här. Naturen, skogarna, vidderna sjöarna, ren 
luft, blå himmel, ingen trängsel, tystnad, spårsnö, djurmöten, 
stjärnhimmel, norrsken, jakt och fiske, samer och renar, snöskotrar och 
skidåkning, bär och svamp och mycket annat, ja, t o m mörker och kyla 
som vi tycker är vardagsmat upplever de som exotiskt och fantastiskt. 
Många storarbetsgivare (företag, myndigheter, institutioner etc.) i EU 
(även Norge) tillhandahåller som en del i sin personalvård olika typer av 
boenden som de anställer kan få hyra under sina semestrar. Jag tror att 
sådana semesterlägenheter i Södra Lappland skulle kunna bli attraktiva 
för speciellt mellaneuropéer. Mitt förslag är att bjuda ut alla 
rivningshotade hyreshus, som inte är direkt fallfärdiga, till försäljning till 
minst ett hundratal av ovannämnda arbetsgivare. Man berättar 
sanningsenligt varför husen står tomma, att de är i bra skick och att det 
låga priset beror på minskande befolkning och att alternativet är rivning. 
Naturligtvis krävs en marknadsföring och en lockande presentation av 
Vilhelmina, Åsele, Dorotea och Strömsund och deras omgivningar. För 
detta finns det ju proffs som säkert kan få våra orter att framstå som en 
variant av paradiset. Sedan krävs det troligen en hel del tålamod från 
Destination södra Lapplands sida. Det kan dröja ett tag innan någon 
nappar på ett erbjudande att köpa ett helt hyreshus i södra Lappland även 
om det är billigt. Men när någon till sist gör det blir det ju en icke 
föraktlig vinst för våra kommuner. Genom att vända sig till den här 
speciella kundkretsen blir ju inte heller några konkurrenter till 
hyreshusföretagen eller hotellen. Restaurangerna kan tvärtom få flera 
kunder när lägenheterna fylls. Administration, nyckelhantering, städning 
och annan service kan kanske uppdras åt något hotell eller annat lokalt 
företag.  
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Kfm § 6   (forts) Dnr 11/Ks66  940 
Medborgarförslag – semesterlägenheter i Södra Lappland. 
 
Arbetstillfällen! Försäljningssumma och utebliven rivningskostnad blir 
också en vinst för våra kommuner, och när husen börjar funka som 
semesterboende kommer folk hit och spenderar pengar i våra kommuner. 
Vad kan besökarna uppleva här då? 
Jag tycker att det finns naturliga attraktioner året runt, och behöver en 
attraktion lite hjälp på traven så finns det entreprenörer som med fantasi 
och företagsamhet kan ta sig an detta. Några förslag på lockelser: 
Januari-mars: Vintern med kylan, mörkret, snön, stjärnorna, norrskenet, 
vildmarkskänslan, jakten, fisket, skoter- och skidåkningen…. 
Mars-maj: som ovan men även med skarföret, vårljuset och vårvärmen 
och naturens uppvaknande…. 
Maj-juli: den lättillgängliga naturen, de ljusa sommarnätterna, fisket, 
marknaderna, folklore….. 
Augusti-september: den lättillgängliga naturen. bär och svamp, fisket…. 
September – november: Naturen, jakt och fiske…. 
December; Vintern, advent, luciafirande, den vita julen…. 
 
Det här är bara en del som har kommer på i all hast. Jag kan tänka mig 
att våra turismnäringsidkare redan har eller kan hitta på många fler 
aktiviteter som går att erbjuda de upplevelsehungriga besökarna. 
 
Jag har tidigare lämnat detta förslag till Vilhelmina kommun i ett vanligt 
brev, men vill nu lämna det som ett medborgarförslag av följande 
anledning: 
När nu aktionsgruppen(?) Destination Södra Lappland bildats med 
uppgift att marknadsföra regionen bör det vara en mycket passande 
uppgift för den att marknadsföra erforderligt material och hålla i hela 
marknadsföringsproceduren. Det bör också vara mera lockande för 
potentiella köpare att slå till när det finns flera hus på olika ställen att 
välja bland. 
Kanske kan flygbolag och hotell sponsra vissa utgifter i samband med 
marknadsföring och försäljning eftersom de vid en lyckad försäljning 
enl. ovan skulle dra nytta av denna i framtiden.” 
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Kfm § 6   (forts) Dnr 11/Ks66  940 
Medborgarförslag – semesterlägenheter i Södra Lappland. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att överlämna förslaget till kommunstyrelsen för beredning. 
---- 
 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 14 
Kommunfullmäktige   2011-02-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
Åke Nilsson 
Anita Johansson 

 
Kfm § 7 
Ks § 6 
Au § 435 
Au § 291   8-24 
Kfm § 48 Dnr 10/Ks183  940 
Motion ang. effektivisering och omorganisation av tekniska 
verksamheten i Vilhelmina kommun. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2010-06-14 
Motion har inlämnats av Åke Nilsson och Anita Johansson, S ang. 
effektivisering och omorganisation av tekniska verksamheten i 
Vilhelmina kommun. 
” Med tanke på en effektivisering av brukandet av befintliga byggnader 
och lokaler i kommunens ägo, och verksamhet föreslås följande: 
 
Kommunförrådet med befintlig verksamhet, inklusive sommar och 
vintervägunderhåll, flyttas till ISONOR-huset som har stora utrymmen 
och där alla förrådsverksamheter, inklusive maskinparken kan inrymmas. 
 
Gymnasieskolans verksamhet vid M4, gamla AMU-lokalerna, flyttas till 
dagens kommunförråd då de utrymmen som finns i förrådet gott och väl 
täcker behovet. Transportprogrammets fordon inryms i lokalerna. 
Fordonsprogrammet som idag finns i byggnad M3 flyttas också ner till 
kommunförrådet. Därmed blir verksamheterna samlade på ett ställe och 
närheten till övningsområdet blir klart bättre. Området runt förrådet är 
inhägnat och som medger att viss utrustning kan lämnas ute på samma 
sätt som det görs idag. Det finns två lokaler i kommunförrådet som kan 
användas som klassrum. Om all klassrumsundervisning skall bedrivas på 
plats måste ytterligare lokaler anskaffas. Detta kan ske genom att leasa 
eller köpa moduler som kan kopplas ihop till befintlig byggnad. Detta 
ger i sin tur en flexibel lösning som inte ”bygger fast” kommunen i 
långsiktig åtaganden. 
 
Det mest optimala är dock kanske att huvuddelen av all 
klassrumsundervisning bedrivs i M1, M2 eller i Hembergsskolans lokaler 
i anslutning till att eleverna skall äta lunch uppe i Hembergsskolans 
matsal. 
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Kfm §  7   (forts) 
Ks § 6    (forts) 
Au § 435  (forts) 
Au § 291     (forts) 
Kfm § 48   (forts) Dnr 10/Ks183  940 
Motion ang. effektivisering och omorganisation av tekniska 
verksamheten i Vilhelmina kommun. 
 
Cornelias verksamhet samt föreningen Snickers och Fotoarkivet, som f n 
inryms i gamla AMU-lokalerna, föreslår vi också att inrymmas i 
ISONOR-huset. 
 
Därmed är kommunens verksamheter i M4 flyttade till andra adresser 
och fastigheten kan försäljas. 
 
I  förslaget ligger också en flyttning till ISONOR-huset och GVA-
ingenjörerna som idag har sina kontor i kommunhuset. Fördelen med 
detta är att en närmare kontakt skapas mellan de handläggande 
tjänstemännen och de medarbetare som utför det praktiska arbetet. 
Tillgängligheten till det ”nya förrådet” ökar och administration och 
ledningsfunktion på plats kan ses över. 
 
Den vakanta tjänsten som teknisk chef/ingenjör, som skall arbeta med 
strategiska och övergripande frågor, tillsätts med placering på 
kommunhuset. 
 
I samband med omorganisationen föreslås även översyn av möjligheten 
att erbjuda medarbetare som uppnått viss ålder, t ex 62 år, att gå i förtida 
pension med vissa förmåner kvar. 
 
Vi hemställer 
 
att Vilhelmina kommun undersöker möjligheterna att genomföra 
ovanstående förslag till effektivisering/omorganisation av tekniska 
verksamheten i Vilhelmina kommun”. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
------ 
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Kfm §  7  (forts) 
Ks § 6  (forts) 
Au § 435  (forts) 
Au § 291   (forts) Dnr 10/Ks183  940 
Motion ang. effektivisering och omorganisation av tekniska 
verksamheten i Vilhelmina kommun. 
 
Au 2010-08-11 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att uppdra till kommunchefen att upprätta yttrande på motionen. 
- - - - - 
Au 2010-12-14 
Kommunchefen har upprättat förslag till yttrande över motionen 2011-
11-16 i vilken han föreslår att motionen bifalles. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att bifalla motionen. 
 
att därmed förklara motionen besvarad. 
------ 
Ks 2011-01-27 
Åke Nilsson, Anita Johansson och Mikael Österberg yrkar bifall till 
arbetsutskottets förslag. 
 
Tommy Streling yrkar att kommunstyrelsen bör föreslå 
kommunfullmäktige att även utreda Vilhelmina kyrkstad som alternativ 
lokalisering av Fotoarkivet. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Rickard Norberg och Susanne 
Lindbergh-Sellin. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordföranden 
att kommunstyrelsen beslutat bifalla arbetsutskottets förslag. 
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Kfm §  7  (forts) 
Ks § 6   (forts) Dnr 10/Ks183  940 
Motion ang. effektivisering och omorganisation av tekniska 
verksamheten i Vilhelmina kommun. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att bifalla motionen. 
 
att därmed förklara motionen besvarad 
----- 
Kfm 2011-02-14 
Under överläggning i ärendet yrkar Åke Nilsson bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 
 
Yttrande avges vidare av Tommy Streling och Jonny Kärkkäinen. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att bifalla motionen. 
 
att därmed förklara motionen besvarad. 
----
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Socialnämnden 

 
 
 
 
Kfm § 8   25-27 
Ks § 8    11-1/31-33 
Au § 7   Dnr 10/Ks419  709 
Översyn av reglemente för socialnämnden. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2011-01-11 
Socialnämnden har 2010-11-29, § 131 beslutat 
 
att  godkänna reviderat reglemente med strykningen av texten  ”utom 
förskole- och fritidshemsverksamheten” i § 1 
 
att  överlämna reglementet till kommunfullmäktige för fastställelse. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att fastställa upprättat förslag till reglemente för socialnämnden. 
----- 
Ks 2011-01-27 
Nytt förslag till reglemente för socialnämnden har upprättats 2011-01-27. 
 
Yttrande i ärendet avges av Åke Nilsson. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att fastställa reviderat förslag till reglemente för socialnämnden. 
---- 
Kfm 2011-02-14 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att fastställa reviderat förslag till reglemente för socialnämnden.  
-----
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Ekonomi 

 
Kfm §  9 
Ks § 10 
Au § 11 
Kfm § 78 
Ks § 234 
Au § 314 Dnr 10/Ks284  942 
Disposition ur kommunfullmäktiges eget kapital. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2010-08-25 
Kommunstyrelsens eget kapital uppgår för närvarande till 350 tkr, och 
för att på ett effektivt sätt klara kommande åtaganden under året är en 
förstärkning av kommunstyrelsens eget kapital nödvändig. 
 
Ekonomienheten föreslår kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige 
att förstärka kommunstyrelsens eget kapital med ytterligare 1 miljon 
kronor ur kommunfullmäktiges eget kapital. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att ur det egna kapitalet anvisa 1,0 Mkr till kommunstyrelsens egna 
kapital. 
----- 
Ks 2010-12-07 
Åke Nilsson förslår att medelsanvisningen ska avse år 2011. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att ur det egna kapitalet anvisa 1,0 Mkr till kommunstyrelsens egna 
kapital för 2011. 
------ 
Kfm 2010-12-20 
Under överläggning i ärendet yrkar Åke Nilsson att kommunfullmäktige  
bör besluta att ur det egna kapitalet anvisa 1,0 Mkr till 
kommunstyrelsens egna kapital även för 2010. 
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Kfm §  9  (forts) 
Ks § 10   (forts) 
Au § 11 (forts) 
Kim § 78 (forts) Dnr 10/Ks284  942 
Disposition ur kommunfullmäktiges eget kapital. 
 
Åke Nilsson, Maria Kristoffersson, Jonny Kärkkäinen och Tommy 
Streling yrkar även bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Maria Kristoffersson yrkar att kommunfullmäktige bör besluta att 
ajournera sammanträdet under fem minuter. 
 
Kommunfullmäktige beslutar att ajournera sammanträdet mellan kl 
11.15 – 11.20. 
 
Efter det att överläggningen återupptagits, yrkar Inga-Lena Larsson att 
kommunfullmäktige bör återremittera ärendet avseende medelstilldelning 
för 2010 till kommunstyrelsens för ytterligare beredning. 
 
Jonny Kärkkäinen och Maria Kristoffersson yrkar bifall till Inga-Lena 
Larssons förslag. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Rickard Norberg, Katharina Hahlin 
och Conny Lövgren. 
 
Efter avslutad överläggning prövar ordförande om frågan betr. 
medelstilldelning för 2010 ska avgöras idag eller om den ska 
återremitteras. 
 
Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen 
beslutat avgöra ärendet idag. 
 
Votering begärs emellertid och följande propositionsordning uppläses 
och godkännes : Den som vill att ärendet avgörs idag röstar ja, den som 
vill att det ska återremitteras röstar nej. 
 
Verkställd votering utfaller med 21 ja och 14 nej på sätt till detta 
protokoll närmare utvisar. 
 
Kommunfullmäktige har därigenom beslutat att återremittera ärendet 
avseende medelstilldelning för 2010 till kommunstyrelsen för ytterligare 
beredning. 
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Kfm §  9  (forts) 
Ks § 10  (forts) 
Au §  11    (forts) 
Kfm § 78 (forts) Dnr 10/Ks284  942 
Disposition ur kommunfullmäktiges eget kapital. 
 
Därefter ställer ordföranden kommunstyrelsens förslag under 
proposition. Efter genomförd omröstning finner ordföranden att 
kommunfullmäktige beslutat bifalla kommunstyrelsens förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att remittera framställningen om medelstilldelning till kommunstyrelsens 
egna kapital för 2010 till kommunstyrelsen för ytterligare beredning, 
samt 
 
att ur det egna kapitalet anvisa 1,0 Mkr till kommunstyrelsens egna 
kapital för 2011. 
----- 
Au 2011-01-11  
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att avskriva framställningen om medelstilldelning till kommunstyrelsens 
egna kapital för 2010. 
----- 
Ks 2011-01-27 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att avskriva framställningen om medelstilldelning till kommunstyrelsens 
egna kapital för 2010 
----- 
Kfm 2011-02-14 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att avskriva framställningen om medelstilldelning till kommunstyrelsens 
egna kapital för 2010 
----- 
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Tommy Streling 

 
 
Kfm §  10 
Ks § 11 
Au § 12 
Kfm § 109 Dnr 10/Ks423  940 
Motion  om demokratifördjupning i Vilhelmina – två förslag. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2010-12-20 
Motion om demokratifördjupning i Vilhelmina – två förslag har 
inlämnats av Tommy Streling, PA. 
 
”1. En utökad närvarorätt för ökad insyn och medverkan. 
 
I Vilhelmina kommun har en situation uppkommit, med en ovanligt stark 
majoritet och ett nytillkommet lokalt parti. Vilket innebär att mindre 
partier ej innehar ordinarie, eller ens ersättarplats, i alla nämnder. Vissa 
partier har därmed ingen direkt insyn alls i nämndarbetet och 
beslutsfattandet. Detta förstärks av att någon entydig oppositionsallians 
ej heller finns (med allians menas här inte en borgerlig allians utan 
allians i vanlig mening). 
 
Folkpartiet hade på sitt lokala valprogram ett förslag om öppna 
nämndmöten, något även Politiskt Alternativ ser som en möjlighet och 
förespråkar. Men för att nå dit tror vi att man måste gå stegvis. Som ett 
första led ser vi möjligheten att alla nämnder och styrelser kan ha närvaro 
av en (1) förtroendevald person, från respektive etablerade partier i 
kommunfullmäktige. Arrangemanget fungerar även rent praktiskt då rum 
Volgsjön enkelt täcker kapaciteten med sju stycken extrastolar utanför 
”bordet”. Frågan om eventuell föranmälan vid närvaro, kan 
diskuteras/beredas vidare. 
 
Enligt kommunallagen KL 4 kap 22 §, kan kommunfullmäktige besluta 
att en förtroendevald som inte är ledamot eller ersättare i en viss nämnd, 
skall få närvara vid nämndens sammanträden och delta i 
överläggningarna men inte i besluten. Politiskt Alternativ förordar: 
- att fullmäktige öppnar för närvarorätt enligt angiven modell ovan 
- att KL 4kap 22 § även tillämpas, för att den närvarande 

förtroendevalda skall ha rätt att få sin mening antecknad i protokollet. 
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Kfm §  10   (forts) 
Ks § 11  (forts) 
Au §   12    (forts) 
Kfm § 109 (forts) Dnr 10/Ks423  940 
Motion  om demokratifördjupning i Vilhelmina – två förslag. 

 
2. Dokumentation av nämnd- och styrelsemöten. 

 
Det har vid flera tillfällen de senaste åren förekommit diskussioner kring 
vad som sagt och inte sagts vid styrelse- och nämndsammanträden (men 
även vilka ledamöter som lagt reservationer eller inte). Rent praktiskt 
skulle det bli ett omfattande arbete att nedteckna alla yttranden, då 
diskussioner kan bli mycket långdragna och komplicerade. Bara av det 
skälet, borde  nämnd- och styrelsemöten tas upp genom ljudinspelning 
som stöd för sekreterare och ordförande. 
 
I ett nyligen avgivet yttrande från kommunen till förvaltningsrätten 
nämns till exempel, att referat varken bör eller skall noteras i 
protokollen. Krav på dokumentation av yttranden finns inte enligt 
kommunallagen, men varje kommun kan avgöra vilka rutiner man 
brukar. I det senaste aktuella sammanhanget handlar frågan om 
uttryckliga yttranden lagts eller inte i kommunstyrelsen och i vilken grad 
de ska återges i protokollen för eftervärlden. För medborgare, men även 
förtroendevalda, kan det därmed bli väldigt svårt att få en uppfattning om 
vad som legat till grund för beslut. 
 
För att tillgodose en god detaljerad dokumentation, samt 
insynsmöjligheter, förslås att nämnder och styrelser ges möjligheter till 
ljudinspelning. Ärenden med sekretess skall undantas. Efter att protokoll 
är justerade kan allmänheten och förtroendevalda avlyssna 
nämndssammanträden vid kommunkontoret, som kan liknas vid ett 
besök i arkivet. Inspelningar skall ej läggas ut digitalt på webben. 
 
Politiskt Alternativ förordar härmed ett försök med audio-dokumentation, 
i främsta hand av kommunstyrelsens sammanträden, som ett försök att 
vidga insynsmöjligheterna och förstärka den lokala demokratin.” 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
----- 
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Kfm §  10 (forts) 
Ks § 11  (forts) 
Au §   12     (forts) Dnr 10/Ks423  940 
Motion  om demokratifördjupning i Vilhelmina – två förslag. 
 
Au 2011-01-11 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att uppdra till kommunchefen att bereda ärendet till kommunstyrelsens 
sammanträde 2011-01-27. 
----- 
Ks 2011-01-27 
Förslag till yttrande har upprättats 2010-12-27 i vilket föreslås att 
motionen om utökad närvarorätt och audiodokumentation bör avslås. 
 
Åke Nilsson, Mikael Österberg och Anita Johansson yrkar avslag till 
motionen. 
 
Tommy Streling yrkar bifall till motionen. 
 
Rickard Norberg och Sanja Tadic yrkar bifall till den första delen av 
motionen som berör En ökad närvarorätt och medverkan. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att kommunstyrelsen beslutat förslå kommunfullmäktige att avslå 
motionen. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att avslå motionen 
 
att därmed förklara motionen besvarad 
 
Rickard Norberg (KD), Sanja Tadic (FP), och Tommy Streling (PA) 
reserverar sig mot beslutet 
----- 
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Kfm §  10  (forts) Dnr 10/Ks423  940 
Motion  om demokratifördjupning i Vilhelmina – två förslag. 
 
Kfm 2011-02-14 
Anita Johansson och Åke Nilsson yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag. 
 
Tommy Streling yrkar bifall till motionen. 
 
Jonny Kärkkäinen yrkar återremiss till kommunstyrelsen för ytterligare 
beredning. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att ajournera sammanträdet för lunchuppehåll mellan 12.10 – 13.00 
 
Efter det sammanträdet återupptagits avges yttranden av Maria 
Kristoffersson, Inga-Lena Larsson och KG Abramsson. 
 
Inga-Lena Larsson yrkar att kommunfullmäktige bör ajournera 
sammanträdet under fem minuter. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att ajournera sammanträdet mellan 13.25 – 13.40. 
 
Efter det sammanträdet återupptagits meddelar ordförande att han vägrar 
ställa proposition på Kärkkäinens yrkande om återremiss. 
 
Jonny Kärkkäinen yrkar att kommunfullmäktige bör ställa ordförandens  
propositionsvägran under prövning. 
 
Efter genomförda propositioner finner ordförande att 
kommunfullmäktige beslutat bifalla propositionsvägran. 
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Kfm §  10  (forts) Dnr 10/Ks423  940 
Motion  om demokratifördjupning i Vilhelmina – två förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att bifalla propositionsvägran. 
 
Jonny Kärkkäinen reserverar sig mot beslutet. 
 
Därefter prövar ordföranden kommunstyrelsens förslag mot Tommy 
Strelings bifallsyrkande. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordföranden 
att kommunfullmäktige beslutat bifalla kommunstyrelsens förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att avslå motionen, 
 
att därmed förklara motionen besvarad. 
 
Conny Lövgren (FP), Rickard Norberg och Jonny Kärkkäinen båda (KD) 
och Tommy Streling, Kerstin Bergsten och Göran Lengqvist, samtliga 
(PA) reserverar sig mot beslutet. 
---- 
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Ks au 
 
 
 
 
Kfm §  11 
Ks § 15 
Au § 26  Dnr11/Ks33  940 
Arvode vid partigruppsmöten inför kommunfullmäktige 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2011-01-11 
Åke Nilsson föreslår i skrivelse 2011-01-07 att arvodes- och 
ersättningsreglementet bör ändras så att arvode för gruppmöten utgår för 
maximalt åtta timmar istället för dagens bestämmelse om grundarvode 
med tre timmar. 
 
Nilsson föreslår också att ersättning för förlorad arbetsförtjänst liksom 
övriga förmåner vid sammanträden ska utbetalas. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att ändra 12 § , 1:a stycket i Arvodes- och ersättningsreglementet till: 
 
Ersättning till förtroendevald för partigruppsmöte utgår i form av arvode 
enligt 8 §, varvid samtidigt ska gälla att samordning i 
ersättningshänseende ej ska ske med eventuell ersättning för annat 
sammanträde eller förrättning samma dag. 
Ersättning utgår också för förlorad arbetsförtjänst enligt 13 §. 
 
att förändringen ska tillämpas från 2011-01-01. 
-- 
Ks 2011-01-27 
Åke Nilsson yrkar bifall till arbetsutskottets förslag med undantag av 
formuleringen ” varvid samtidigt ska gälla att samordning i 
ersättningshänseende ej ska ske med eventuell ersättning för annat 
sammanträde eller förrättning samma dag ”. Nilsson yrkar att denna 
formulering inte ska finnas i kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige. 
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Kfm §  11   (forts) 
Ks § 15 (forts) Dnr11/Ks33  940 
Arvode vid partigruppsmöten inför kommunfullmäktige 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att kommunstyrelsen beslutat bifalla arbetsutskottets förslag med Åke 
Nilssons ändringsyrkande. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att ändra 12 § , 1:a stycket i Arvodes- och ersättningsreglementet till: 
 
Ersättning till förtroendevald för partigruppsmöte utgår i form av arvode 
enligt 8 §, 
Ersättning utgår också för förlorad arbetsförtjänst enligt 13 §. 
 
att förändringen ska tillämpas från 2011-01-01. 
----- 
Kfm 2011-02-14 
Maria Kristoffersson yrkar att ärendet bör återremitteras till 
kommunstyrelsen avseende förslagets ekonomiska konsekvenser. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Åke Nilsson, Inga-Lena Larsson, KG 
Abramsson och Tommy Streling. 
 
Efter avslutad överläggning  prövar ordföranden om ärendet ska avgöras 
idag eller om det ska återremitteras. 
 
Efter genomförd proposition finner ordförande att ärendet ska avgöras 
idag. 
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Kfm § 11 (forts) Dnr11/Ks33  940 
Arvode vid partigruppsmöten inför kommunfullmäktige 
 
Votering begärs emellertid och följande propositionsordning uppläses 
och godkännes: Den som vill avgöra ärendet idag röstar ja, den som vill 
återremittera ärendet röstar nej.  
 
Verkställd votering utfaller med 20 ja, 14 nej och 1 frånvarande. 
 
Kommunfullmäktige har beslutat att återremittera ärendet för förnyad 
beredning. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att återremittera ärendet för förnyad beredning. 
 
Ledamöterna Åke Nilsson, KG Abramsson, Anita Johansson, Eva 
Risberg-Abramsson, Mikael Österberg, Lillemor Jonsson, Gunilla Prång, 
Max Fredriksson, Ewa Hed, Mikael Danielsson, Viveka Abramsson, 
Tony Mannelqvist, Inga Jonsson, Ulrica Johansson, Mikael Danielsson 
(Saxnäs), Ann-Kristin Norman, Mikael Fjällstedt, Birgitta Johansson och 
Agneta Lindström-Berg, samtliga (S) samt Bo Olsson, (V) reserverar sig 
mot beslutet. 
----- 
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Soc 
Gunilla Jansson 

 
 
Kfm § 12 Pärm 
Valärende 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2011-02-14 
Kommunfullmäktige har 2011-02-14, § 104 utsett Janet French som 
ledamot i socialnämnden. Hon var sedan tidigare suppleant i 
socialnämnden så därför erfordras nu val av ny suppleant i social-
nämnden. 
 
Valberedningens ordförande Max Fredriksson redovisar valberedningens 
förslag: 
 
VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att utse Gunilla Jansson (C) som ersättare i socialnämnden. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att utse Gunilla Jansson (C) som ersättare i socialnämnden. 
----- 
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Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 13 Pärm 
Delgivningar 
 
1. Länsstyrelsen – Avsägelse av uppdrag som borgerlig vigselförrättare 
2. Länsstyrelsen – Protokoll 2010-12-29 Ny ledamot/ersättare för Else 

Westerlund – Ny ledamot Annika Andersson och ny ersättare Gunilla 
Jansson 

3. Sveriges kommuner och landsting – God revisionssed i kommunal 
verksamhet 2010 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
  
att lägga delgivningarna till handlingarna. 
----      


